

Title (en)
Couch, particularly for young children.

Title (de)
Ruhebett, insbesondere für junge Kinder.

Title (fr)
Lit de repos, plus particulièrement pour jeunes enfants.

Publication
EP 0064914 A1 19821117 (FR)

Application
EP 82400772 A 19820428

Priority
FR 8109040 A 19810506

Abstract (en)
[origin: ES264947U] The bed of the disclosure includes a foam overlay mattress (1) and a mattress support (2) in the shape of a ladder, releasably connected together by at least a strap (6) the ends of which are brought down around rods (3) of the mattress structure in order to be hooked, under the overlay mattress, to lugs (5) upwardly protruding from the mattress structure, such straps being provided with hooking rings (8) for that purpose. The mattress structure is completed by pairs of short feet (9).

Abstract (fr)
Le lit comprend un matelas en mousse (1) et une structure de sommier (2) en forme d'échelle, solidarisés de façon verrouillable mais amovible par au moins une sangle (6) dont les extrémités sont rabattues autour des barres (3) de la structure de sommier pour être accrochées, sous le matelas, à des ergots (5) faisant saillie vers le haut par rapport à la structure de sommier, les sangles étant pourvues pour ce faire d'anneaux d'accrochage (8). La structure de sommier est complétée par des paires de pieds courts (9).

IPC 1-7
A47C 21/02; A47C 17/66

IPC 8 full level
A47C 19/00 (2006.01); **A47C 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47C 21/026 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] GB 1511227 A 19780517 - MAY W, et al
• [A] FR 336826 A 19040318 - SAVILLA ARABELLA COFFMAN [US]

Cited by
BE1025692B1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0064914 A1 19821117; EP 0064914 B1 19860305; DE 3269569 D1 19860410; ES 264947 U 19821116; ES 264947 Y 19830601;
FR 2505159 A1 19821112; FR 2505159 B1 19860711; US 4530123 A 19850723

DOCDB simple family (application)
EP 82400772 A 19820428; DE 3269569 T 19820428; ES 264947 U 19820504; FR 8109040 A 19810506; US 37402382 A 19820503